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Abstract (en)
Device (1) for supporting a post, especially a wood beam, comprises an adapter piece (2) which is inserted and fixed in a hole in the post and a
supporting device which is connected to the adapter piece and has a height-adjustable adjusting element (3, 4, 5). The adapter piece has a hollow
space (26) receiving at least one part of the adjusting element. The adapter piece is formed by a screw screwed into the supporting part of the post.
Preferred Features: A screw end plate (23) is provided to limit the screw depth of the screw.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Vorrichtung (1) zur Abstützung eines Pfostens, insbesondere eines Holzbalkens, mit einem in eine Bohrung des Pfostens
einführ- und festlegbaren Ansatzteil (2), und eine mit dem Ansatzteil verbindbare Stützeinrichtung (3, 4, 5 und 6) mit einem in seiner Länge
verstellbaren Stellelement (3, 4 und 5), wobei das Ansatzteil (2) einen Hohlraum (26) aufweist, welcher wenigstens einen Teil des Stellelements
aufnimmt. <IMAGE>
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